



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號李福林體育館

會員通訊 (2021.9)

OPR/Mem/NL/2021.9

各位會員：

一. 個人會員電話訂場規則修訂 (規則 D3)：

● 原來條文：

倘若會員欲取消所訂之場地，須於用場前五天致電本會詢問處，否則作遲交場租論，該會員須繳付有關場租，否則其電話訂場的權利將被取消。

● 新修訂條文：

倘若會員欲取消所訂之場地，須於用場前五天致電本會詢問處取消，不得私下轉讓。倘若會員未有於用場前五天致電本會詢問處取消訂場，亦未有繳交有關場租，該會員在清繳所欠場租前，其電話訂場的權利將被暫停。會員電話訂場雖已繳費，但未有按時用場，亦沒有合理解釋，會當作取消訂場。會員如在 30 天內有兩次取消訂場紀錄 (無論清繳欠場租與否)，其電話訂場的權利將被暫停 90 天。

二. 東京奧運羽毛球代表鄧俊文分享會

東京奧運會本港代表團取得優異成績，其中羽毛球混合雙打鄧俊文及謝影雪進入四強，鄧俊文為大埔頭原居民，就讀大埔梁省德小學，自小在本會李福林體育館接受羽毛球訓練。鄧俊文將於 2021 年 9 月 30 日(星期四)下午 1:00 前來李福林體育館與學生們分享經驗。

三. 2021 年吐露港渡海泳公開賽取消

由本會主辦之第 48 屆吐露港公開渡海泳賽原定於 2021 年 9 月 26 日舉行，由於新冠疫情尚未完全退卻，決定取消。

四. 2021 年大埔區龍舟競賽取消

原定於 2021 年 6 月 14 日端午節舉行之大埔區龍舟競賽因新冠疫情關係延期 10 月 17 日舉行，現因疫情尚未完全退卻，決定取消。

五. 李福林體育館中秋節提早休館

2021 年 9 月 21 日 (星期二) 中秋節，李福林體育館將提早於晚上 8:00 休館，預祝大家中秋節快樂。

大埔體育會秘書處



Tai Po Sports Association

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tps@tps.org.hk

Address: Li Fook Lam Indoor Sports Centre, No.2 On Cheung Road, Tai Po, N.T.

Newsletter (2021.9)

OPR/Mem/NL/2021.9

Dear members,

1. Telephone bookings for individual members amendment (Regulation D3)

Original statements:

If a member wants to cancel the booking, he/she must call the enquiry counter five days prior to the day of use. Payment for the rent must be made if he/she fails to call. The member's right to use telephone booking will be cancelled if he/she refuses to pay the outstanding fee.

Amended statements:

If a member wants to cancel the booking, he/she must call the enquiry counter five days prior to the day of use. Bookings are not transferable. Payment for the rent must be made if he/she fails to call. The member's right to use telephone booking will be cancelled if he/she refuses to pay the outstanding fee. If a member does not turn up for the paid booking without satisfactory reasons twice in 30 days, his/her right for telephone book will be suspended for 90 days.

2. Meet the Olympic badminton player Mr Tang Chun Man

The Hong Kong delegation has achieved outstanding results at the Tokyo Olympic Games. Among them, badminton mixed doubles Tang Chun Man and Tse Ying Suet entered the semi-final. Tang Chun Man is an indigenous resident of Tai Po Tau. He studied at Tai Po Leung Shing Tak Primary School and received badminton training at the Li Fook Lam Indoor Sports Centre. He will share his experience in badminton training with students on 30th September, 2021 at 1:00 p.m. at the Li Fook Lam Indoor Sports Centre.

3. Cross Tolo Harbor Swimming Race cancelled

The 48th Cross Tolo Harbour Open Race, which is scheduled for 26th September, 2021, will be cancelled due to the COVID pandemic.

4. Tai Po Dragon Boat Race cancelled

The 2021 Tai Po Dragon Boat Race cum Carnival, which is scheduled for 17th October, 2021, will be cancelled due to the COVID pandemic.

5. The Sports Centre will close early for Mid Autumn Festival

The Li Fook Lam Indoor sports centre will close at 8:00 p.m. on 21st September, 2021, for Mid-autumn Festival. We wish you a happy Mid-autumn Festival.

The Secretariat,
Tai Po Sports Association